
Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 - Vltava, Vrbenské rybníky. 
  
Datum a čas:   23. 01. 2024, 16:30 - 17:30 hod.  

Místo jednání:   KD Vltava, Č. Budějovice  

Členové skupiny:  J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová, Petr Kurz       

Jednání vedl:   Josef Šikýř (předseda skupiny)  

Zápis vyhotovil:  Josef Šikýř   

                    

  

I. Zahájení jednání územní skupiny č. 3   

II. Body jednání:  

 

1) Pravidelné seznámení s obsahem jednání územní komise rady města ze dne 9. 1. 2024 

Přítomní členové byli seznámeni s průběhem dalšího jednání územní komise rady města a jeho 

jednotlivými body. V rámci tohoto jednání byl ze strany předsedy územní skupiny vznesen 

dotaz a dán opětovně podnět k obnovení dopravního značení stávajících cyklostezek, 

procházejících sídlištěm Vltava. 

      

 

2) Společná úklidová akce Ukliďme Česko 

V rámci jednání územní skupiny byla projednána účast na společné úklidové akci Ukliďme 

Česko. Byly zvažovány části sídliště Vltava, kde by úklid měl proběhnout. Vzhledem k tomu, 

že je sídliště Vltava rozlehlé, došli členové územní skupiny k rozhodnutí, že bude 

nejrozumnějším řešením osobní fyzické zmapování jednotlivých částí a vybrání lokality do 

konce února v návaznosti i na možný společný plán, který bude projednán na dalším jednání 

územní komise rady města, jenž se uskuteční 6. února 2024. Samotná akce je stanovena na den 

6. dubna 2024. V této souvislosti bylo dohodnuto, že bude o akci informována ZŠ a ZUŠ 

Vltava, kontaktováním ředitele této školy a stejně tak i MŠ v daném okolí.  

 

 

3) Hodnocení provedených úklidů v období Vánoc a Nového roku ze strany FCC 

Při jednání bylo zkonstatováno, že společnost FCC, která má v našem městě na starosti svoz 

tříděného a komunálního odpadu prováděla svou činnost bez větších problémů. V rámci sídliště 

Vltava byly svozy zajištěny dle harmonogramu svozových dnů a FCC zvládala i úklid vyhořelé 

pyrotechniky. Pozitivním zjištěním bylo i snížené množství zachycených rostlinných olejů na 

ČOV. Taktéž se projevilo i zodpovědné odkládání použitých rostlinných olejů do určených 

nádob. Obyvatelům našeho města za to náleží velké poděkování. 

 

 

4)  Informace o plánovaném jednání zaměřené na výsadbu nových stromů     

Členové územní skupiny byli seznámeni s informací týkající se znovuobnovení stromů 

v místech, kde došlo v minulosti k vývratům vzrostlých stromů v důsledku působení vichřice, 

která zasáhla také část sídliště Vltava. Pro jednání s gesčním odborem je třeba připravit 

dokumentaci, která bude dokládat konkrétní poškozená místa. Tento bod byl projednán i na 

jednání územní komise rady města.  
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5) Připomenutí výročí zprovoznění MŠ Jizerská     

Členové územní skupiny byli seznámeni s informací, týkající se výročí 40 let od zprovoznění 

MŠ Jizerská v roce 1984. Po dohodě s ředitelem MŠ Jizerská, panem Petrem Kurzem budeme 

hledat možnosti, jak historii tohoto škol. zařízení přiblížit a také oslavit s dětmi, které 

v minulosti mateřskou školu navštěvovaly a těmi, kteří ji v současnosti navštěvují.  

  

 

6) Umístění informační nástěnky v prostorách KD Vltava 

V rámci tohoto bodu bylo řešeno vhodné umístění informační nástěnky územní skupiny č. 3. 

Po společné dohodě členů územní skupiny bylo vybráno jako nejvhodnější místo ve vstupní 

části KD Vltava. K povolení umístění bude požádáno vedení KD Vltava, a to po dohodě 

s vedením města. 

 

    

7) Zprovoznění prostoru před KD Vltava 

Před jednáním územní skupiny č. 3 byly přítomnými členy společně hodnoceny provedené 

pozemní úpravy na prostranství před KD Vltava. Výsledek působil rozpačitě. Dlažební kostky 

na nově upravených cestách jsou od sebe značně vzdáleny a při chůzi vyvolávají nepříjemný 

pocit (viz. foto níže). Lavičky umístěné po stranách prostranství nemají dle názoru členů 

odpovídající výšku v sedu. Do příštího jednání územní skupiny zjistí předseda územní 

skupiny, zda převzetí této provedené úpravy proběhlo bez připomínek ze strany zadavatele.  

      

 

III.               Volná diskuse   

Členové územní skupiny diskutovali o připravovaném podjezdu pod vlakovým nádražím a  

s tím související uzavření lávky, která spojuje Suché Vrbné se zbytkem města. Na závěr byli 

přítomní informováni také o pasportu komunikací. Předseda územní komise pan Vodrážka 

v této souvislosti již kontaktoval pana náměstka Šebka. Dokončená verze bude v dohledné 

době zveřejněna. 

   

         

        Foto: provedená úprava dlažby – prostranství před KD Vltava  
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